
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 11/12/2023 
 
Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
ΘΕΜΑ: «Μείωση παραγωγής λεμονιού στην Κορινθία» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως ενημερωθήκαμε, μεσοσταθμική μείωση παραγωγής λεμονιού κατά 60% 
παρατηρείται στην Κορινθία. Η μείωση της παραγωγής έχει αντίκτυπο τόσο στις 
εξαγωγές, οι οποίες αντιστοίχως μειώθηκαν, όσο και στη χυμοποίησή της. Η δε 
ποσότητα που καταλήγει στη χυμοποίηση είναι το 60% της μειωμένης παραγωγής με 7 
λεπτά ανά κιλό λόγω τετρανύχου. Συν τοις άλλοις, μεγάλες ποσότητες λεμονιού από 
Τουρκία καταλήγουν στην εγχώρια αγορά, με συνέπεια να μην μπορεί να τις 
συναγωνιστεί η παραγωγή του λεμονιού της Κορινθίας, λόγω χαμηλής τιμής της 
εισαγόμενης ποσότητας. Τέλος, την αναφερόμενη μείωση την επέτειναν επί τα χείρω η 
ανομβρία και η ξηρασία της προηγούμενης άνοιξης, διότι δεν έγινε καλό δέσιμο του 
καρπού. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως ενεργήσετε δεόντως, ώστε να ενισχυθούν οικονομικώς οι παραγωγοί 
λεμονιού της Κορινθίας, εξαιτίας της απώλειας που έχει υποστεί ένα μεγάλο μέρος από 
την αναμενόμενη παραγωγή αυτών; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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